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Utvalg: Kommunestyret 
Møtedato: 24.11.2022 Tid: 18:00 – 21:22 
 
Innkallingsmåte: Skriftlig 

 
Innkalte: 
Funksjon Navn Forfall Møtt for 
Ordfører Ingunn Trosholmen   
Medlem Anders Brabrand FO  
Medlem Merethe Kjellberg   
Medlem Sigrid Skjølås   
Medlem Knut Arne Vassdokken   
Medlem Fazila Aminzai FO  
Medlem Roar Olsen   
Medlem Ane Tosterud Holte FO  
Medlem Geir Bjørke   
Medlem Hege Bræin Furuli   
Medlem Marit Roland FO  
Medlem Espen Granli   
Medlem Oddvar Myhren Møllerløkken   
Medlem Morten Aune   
Medlem Bjørgulv Noraberg FO  
Medlem Tone Kolaas   
Medlem Trygve Belsvik   
Medlem Mats Ellingsen   
Medlem Per Arne Slapø   
Medlem Marianne Gunnerud   
Medlem Freddy Jensen   
Medlem Ingunn Haavemoen   
Medlem Torleik Svelle FO  
Medlem Ola E. Skrautvol   
Medlem Terje Holen   
Medlem Svein Tore Tvete   
Medlem Anne Holen Aasen   
Medlem Ingerid Lyngnes   
Medlem Johannes Wahl Gran FO  
Medlem Ane Solstuen   
Medlem Marius Sunde   
Medlem Kari Svingheim   
Medlem Mizanur Rahaman   
Medlem Aksel Hagen FO  
Medlem Kaia Bergslien Paulsen   
Medlem Øystein Lauen   



Medlem Øyvin Aamodt   
Medlem Eva Marie Meling Mathisen   
Medlem Hanna Røberg FO  
Medlem Astrid Gaassand FO  
Varaordfører Terje Rønning   
Medlem Terezia Hole   
Medlem Jytte Sonne   
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Medlem 

Mona Bergh Brustad 
Espen Østvold Rølla 
Hilde Jorunn Hoven 
Odd Arne D. Ringen 

  

Varamedlem Stein B. Olsen  Anders Brabrand 
Varamedlem 
Varamedlem 
Varamedlem 
Varamedlem 
Varamedlem 
Varamedlem 
Varamedlem 

Lise Haugstad 
Hans Kristian Enge 
Bjørn Rønning 
Bente Ohnstad 
Jørund Hassel 
Lene Espelund 
Stein Helge Riise 

 
FO 
FO 
FO 
FO 
 

Fazila Aminzai 
Ane Tosterud Holte 
Hans Kristian Enge 
Bjørn Rønning 
Bente Ohnstad 
Jørund Hassel 
Marit Roland 

Varamedlem Berit Gallefoss Denstad  Bjørgulv Noraberg 
Varamedlem 
Varamedlem 
Varamedlem 
Varamedlem 
Varamedlem  
Varamedlem 

Hans P. Bjørge 
Lars Mork 
Anne Mari Råbøl 
Jon Grunde Roland 
Erik Duenger 
Trine Aasvang Olsen 

FO 
FO 
FO 
FO 
FO 

Torleik Svelle 
Hans P. Bjørge 
Lars Mork 
Anne Mari Råbøl 
Jon Grunde Roland 
Erik Duenger 

Varamedlem Eirik Norheim FO Johannes Wahl Gran 
Varamedlem Torbjørn Dahl  Eirik Norheim 
Varamedlem Anne Lise Fredlund  Aksel Hagen 
Varamedlem Merethe Lindstad FO Hanna Røberg 
Varamedlem Line Lange-Nielsen  Merethe Lindstad 
Varamedlem Mona Lillegård  Astrid Gaassand 

 
 
Andre Kommunedirektør Tord Buer Olsen 

Kommunalsjefer: sektor by- og samfunnsutvikling Lars Rudi, sektor helse 
og velferd Bernt Tennstrand, sektor oppvekst, utdanning og kultur Terje 
Næss og HR-sjef Sidsel Brath 
Møtesekretær: May Britt Haagensen  

 
Av 47 møtte 36 representanter og 10 vararepresentanter. 
 
Godkjenning av innkalling: Godkjent uten merknad  
Godkjenning av sakliste: Godkjent uten merknad   
Godkjenning av protokoll fra møte 27.10.2022: Godkjent uten merknad  
 
Vedlegg til møteprotokollen: 
-Presentasjon Gudbrandsdalstinget - prosjekt Gudbrandsdalen 2030 
-Link til Gudbrandsdalstinget 2030 – nåsituasjonsanalyse 
 https://www.gudbrandsdalen2030.no/aktuelt/nasituasjonsanalyse 

https://www.gudbrandsdalen2030.no/aktuelt/nasituasjonsanalyse


 
 
Trygve Belsvik (H) tok sete kl. 18:07. Det var 47 representanter til stede.  
 
Sak 87/22 og grunngitte spørsmål fra Hanna Røberg (R) og Johannes Wahl Gran (MDG) ble 
utsatt, da representantene ikke var til stede. 
 

 
 

PRISUTDELING 
 

 -Utdeling av tilgjengelighetsprisen 2022 
  

Norges Blindeforbund Oppland v/ Sven Terje Garmo og Johnny Libakken delte ut   
tilgjengelighetsprisen til Smedvig Eiendom AS og Veidekke Entreprenør AS for god 
universell utforming av Mesna kvartalet. Prisen ble tatt imot av prosjektsjef Arne Albrigtsen 
og eiendomssjef Anne Marie Laakso i Smedvig Eiendom AS, samt prosjekteringsleder Knut 
Houm i Veidekke Entreprenør AS. 

 
 

ORIENTERING  
 

-Gudbrandsdalstinget - prosjekt Gudbrandsdalen 2030, ved ordfører Ingunn Trosholmen (Ap)  
 
 

GRUNNGITTE SPØRSMÅL 
 

 -Grunngitt spørsmål fra Hanna Røberg (R) 
 -Grunngitt spørsmål fra Ingerid Lyngnes (Sp)  

-Grunngitt spørsmål fra Johannes Wahl Gran (MDG)  
 
 

SAKLISTE 
 
 
Sak nr. Arkivsak nr 
 Sakstittel 
 
75/22 22/8482  

KONTROLLUTVALGET - OPPFØLGING AV POLITISKE SAKER PR. 
30.04.2022  

 
76/22 22/8121  

KONTROLLUTVALGET - FORVALTNINGSREVISJONSRAPPORTEN 
"VEILEDNING OG SAKSBEHANDLING BYGGESAKER"  

 
77/22 19/2388  

SLUTTBEHANDLING - REGULERINGSPLAN FOR E6 ROTERUD - 
STORHOVE  

 



78/22 19/9224  
KLAGEBEHANDLING DETALJREGULERINGSPLAN MASSEMOTTAK 
VEUM  

 
79/22 21/3891  

SLUTTBEHANDLING - DETALJREGULERING - MEJDELLS GATE  
 
80/22 22/8057  

KOMMUNEDELPLAN FOR FYSISK AKTIVITET OG 
NATUROPPLEVELSE 2018-2021 - ÅRLIG RULLERING AV KAP. 5.4 
HANDLINGSPROGRAM  

 
81/22 22/8792  

ETABLERING AV INTERKOMMUNALT 
VERTSKOMMUNESAMARBEID MED FREDRIKSTAD KOMMUNE – 
FREDRIKSTAD HELSEVAKT OG RESPONSSENTER  

 
82/22 22/8996  

ORGANISERING AV LILLEHAMMER REGION BRANNVESEN  
 
83/22 20/12641  

OPSJON - KJØP AV TOMTER PÅ LURHAUGEN GNR/BNR 200/1829 OG 
ANDEL AV GNR/BNR 200/1878 - LILLEHAMMER KOMMUNALE 
EIENDOMSSELSKAP 

 
84/22 22/7949  

OPPFØLGING AV LILLEHAMMER KOMMUNES EIERINTERESSER - 
EIERMELDING 2022  

 
85/22 19/8865  

VALG AV MEDLEMMER OG VARAMEDLEMMER I ARBEIDSUTVALG 
FOR BUDSJETT OG OMSTILLING  

 
86/22 22/834  

FRITAK FRA POLITISKE VERV TORLEIK SVELLE 
 
87/22 22/9232  

INTERPELLASJON - FRA BJØRGULV NORABERG (H) - BEHOVET FOR 
OMSORGSPLASSER I LILLEHAMMER KOMMUNE  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



GRUNNGITT SPØRSMÅL – fra Ingerid Lyngnes (Sp) 
 

Vedk. Flytting av arbeidsplassar -NAV  Lillehammer 

Tidligare i år vart det kjend at NAV velgjer å flytte 70 arbeidsplassar frå Lillehammer til 
Hamar. Dette er alvorleg for byen og for regionen vår. NAV på Lillehammer er kjend for å ha 
eit sterkt og robust fagmiljø innanfor sitt fagområde. Dette er eit fagmiljø som no står i fare for 
å forvitre når dei tilsette etter kvart skal flyttast til Hamar. Erfaringsmessig veit ein at mange 
vil sjå seg om etter anna arbeid når slike prosessar blir gjennomførd. 

Beslutninga om å flytte 70 NAV-arbeidsplassar frå Lillehammer til Hamar begynte med eit 
typisk sentraliseringsprosjekt til regjeringa Solberg. Flyttinga har frå NAV si side vore 
begrunna i samanslåing av avdelingar, men også i sparetiltak i forhold til husleige. Det viser 
seg at den økonomiske innsparinga på ingen måte er sikker og i beste fall minimal. Det er også 
kome fram informasjon som fortel om nye kontorlokale på Hamar som ikkje oppfyller dei 
kravspesifikasjonar  NAV stiller til nye kontor, eller godkjenningar frå arbeidstilsynet.  

Senterpartiet er kjend med at ordføraren har vore i  møte med toppleiinga i NAV  om saka. 
Senterpartiet tviler ikkje på at ordføraren har gjort ein jobb for å prate Lillehammer si sak. 
Likevel vedtek NAV, ein statleg etat, med eit pennestrøk å tappe Lillehammer for 70 
arbeidsplassar. Lillehammer Sp får mange førespurnadar frå folk i Lillehammer om denne 
saka.  

Sidan NAV tok beslutninga har vi fått ei ny regjering i Norge. I Ap/Sp-regjeringa si plattform 
heiter det mellom anna at det «skal legges til rette for at statlige ansatte kan jobbe 
desentralisert gjennom å innføre nærhetsprinsipper for statlig styring». Lillehammer Sp meiner 
at det er grunnlag for at politisk leiing i Lillehammer må kunne ta ei ny runde med NAV og eit 
møte med politisk leiing i Kommunal og distriktsdepartementet. 

Eg håpar at ordføraren og eit samla kommunestyre i all hovudsak er einig i dette og at det frå 
kommunen si side blir gjort eit nytt utspel mot NAV.   

Svar fra ordføreren: 

NAV stat er organisert i fire ulike styringslinjer. Styringslinjene har til dels oppgaver som ikke 
er avhengig av geografisk nærhet til brukerne. Ytelseslinja, som er en av fire styringslinjer i 
Arbeids- og velferdsdirektoratet, er delt inn i resultatområder med svært ulike ansvarsfelt. 
NAV arbeid og ytelser er et av resultatområdene i ytelseslinja og har lokasjoner i hele landet.  
Enheten har bl.a. ansvaret for behandling og utbetaling av ulike ytelser 

NAV arbeid og ytelser har gjennomført en omstrukturering hvor målet har vært å redusere 
antall ansatte og dernest antall lokasjoner som en følge av at saksbehandlingen digitaliseres og 
automatiseres. Det ble tidlig i prosessen klart at enheten på Hamar og Lillehammer skulle slås 
sammen. 

Som spørsmålsstilleren beskriver, var ordføreren sammen med daværende opposisjonsleder på 
besøk hos direktøren for NAV arbeid og ytelse i 2019. Vi fikk god informasjon om den videre 
prosessen og at kriteriegrunnlaget som var fastsatt var det som ville bli utslagsgivende. 



 Direktøren i NAV arbeid og ytelse innstilte senere på at enheten i Innlandet skulle legges til 
Hamar. Innstillingen ble sendt kommunaldepartementet til uttalelse. Departementet utalte at 
Lillehammer ville være det beste valget. Ordfører har selv vært i kontakt med statssekretæren i 
kommunaldepartementet i forbindelse med saken. Hun uttrykte at «prosessen hadde visstnok 
kommet for langt». 

Uttalelsen ble ikke tatt til følge av ledelsen i NAV arbeid og ytelse. Ordføreren er av den 
oppfatning at Lillehammer ville vært det beste valget Bl.a. var det et fagmiljø på Lillehammer 
rundt utenlandspensjon som ikke Hamar hadde. 

Samtidig har det foregått en tilsvarende prosess i å redusere antallet NAV kontaktsenter og 
antall ansatte på kontaktsentrene. Kontaktsentrene tilhører en annen styringslinje i Arbeids- og 
velferdsdirektoratet, Arbeids- og tjenestelinja. Her ble konklusjonen at Lillehammer beholder 
sitt kontaktsenter mens kontaktsenteret på Hamar ble innlemmet i Lillehammer. Enheten har 
ca. 100 ansatte.  

Ordføreren forstår spørsmålsstilleren dithen at disse omstruktureringene som innebærer færre 
lokasjoner og færre ansatte bør reverseres til utgangspunktet med bakgrunn i regjeringens 
politiske plattform. Det vil innebære å gå tilbake til utgangspunktet i forhold til arbeidsplasser 
flyttet til og fra Lillehammer. 

NAV stat har gjennomført en større prosess rundt dette innenfor sin myndighet. Ordføreren 
mener at et eventuelt arbeid med å omgjøre dette må rettes mot politisk ledelse. Saken har 
imidlertid vært vurdert av kommunal og distriktsdepartementet en gang tidligere og 
beslutningen er tatt.  Vi har forsøkt å påvirke uten å nå fram. Hvis man skal gjøre ytterligere 
framstøt for å reversere disse beslutningene, bør det etter ordførerens mening skje gjennom 
egne partier og kontakter 

 

 
 
 



Sak 75/22 
 
 
KONTROLLUTVALGET - OPPFØLGING AV POLITISKE SAKER PR. 30.04.2022  
 
 
 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak: 
 
1. Kommunestyret tar ny rapportering på oppfølging av politiske vedtak til etterretning. 
2. Kommunestyret innfører rapportering på oppfølging av politiske vedtak to ganger årlig;  
    fortrinnsvis per 30.6 og per 31.12 
 
 
Behandling: 
Votering: 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 
1. Kommunestyret tar ny rapportering på oppfølging av politiske vedtak til etterretning. 
2. Kommunestyret innfører rapportering på oppfølging av politiske vedtak to ganger årlig;  
    fortrinnsvis per 30.6 og per 31.12 
 
 
 
 

 
 

Sak 76/22 
 
 
KONTROLLUTVALGET - FORVALTNINGSREVISJONSRAPPORTEN 
"VEILEDNING OG SAKSBEHANDLING BYGGESAKER"  
 
 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret i Lillehammer kommune tar forvaltningsrevisjonsrapporten 
«Veiledning og saksbehandling byggesaker» til etterretning og merker seg at det er 
flere anbefalinger om forbedringer som er gitt i rapporten.  

2. Kommunestyret forventer at kommunedirektøren følger opp anbefalingene som er gitt 
av revisjonen basert på rapporten: 



 
• Kommunen må gå gjennom rutiner og praksis for å sikre at det beregnes riktig 

saksbehandlingstid som grunnlag for gebyrvedtak for byggesaker med 12-ukersfrist. 
Dersom kommunen mener det er hjemmel for å gjøre unntak fra hovedbestemmelsen 
om at gebyr skal fravikes eller reduseres når fristen overskrides, må denne vurderingen 
dokumenteres.  

• Kommunen må følge opp sin egen målsetting om en raskere mottakskontroll og sørge 
for at mottakskontrollen effektiviseres ved at det ikke etterspørres tilleggsopplysninger 
ut over det som det er hjemmel til. Kommunen må sørge for at innkomne saker 
registreres raskt inn i fagsystemet.  

• Kommunen må gå gjennom sine rutiner og praksis når det gjelder svar på 
henvendelser slik at søkerne holdes orientert om saksbehandlingstid og forhold som 
fører til forsinkelser i deres sak.  

• Kommunen må gå gjennom sine rutiner og praksis for å dokumentere opplysninger av 
betydning for utfallet av en sak som kommer frem i møter eller telefonsamtaler.  

• Søkerne bør orienteres om muligheten for forhåndskonferanser, hva en 
forhåndskonferanse innebærer og hva som er forskjellen på en forhåndskonferanse og 
et annet møte. Det bør avklares nærmere hva som skal til før møter og veiledning som 
skjer før en sak er opprettet skal dokumenteres.  

• Kommunen bør ha systemer for å følge med på saksporteføljen slik at det kan 
avdekkes og følges opp hvis fremdriften i saker ikke er i samsvar med frister, mål eller 
andre forutsetninger.  

• Kommunen bør vurdere hvordan de kan bedre samhandlingen med ansvarlige, 
profesjonelle søkere.  

 
3.   Kommunestyret ber kommunedirektøren om å gi kontrollutvalget en skriftlig 

redegjørelse om hvordan anbefalingene er fulgt opp innen den 1.2.2023. Dette følges 
opp av en muntlig orientering i det første møtet etter dette. 

 
 
Behandling: 
 
Mats Ellingsen (H) stilte spørsmål ved egen habilitet som ansatt ved avdeling byggesak som 
har gjennomgått rapporten. Ellingsen er ikke automatisk inhabil etter forvaltningsloven § 6 
første ledd. Etter forvaltningsloven § 6 andre ledd er en person inhabil «når andre særegne 
forhold foreligger som er egnet til å svekke tilliten til hans upartiskhet».  
Ellingen er og har vært ansatt i den avdelingen som har vært gjennomgått i rapporten. Det 
vurderes at dette er egnet til å svekke tilliten i hans upartiskhet i saken.  
Mats Ellingsen ble ansett som inhabil og fratrådte. Vararepresentant Håkon Erdal (H) tok sete. 
 
Det var 47 representanter til stede under behandling av saken. 
 
 
 
 
Oddvar Myhren Møllerløkken (H) fremmet forslag til nye punkt 4 og 5: 



 
Nytt punkt 4: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren iverksette at alle byggesaker hvor 12-ukersfristen har 
blitt oversittet tilbake til 1. januar 2019 blir gjennomgått og at alle urettmessig innkrevde 
gebyrer blir tilbakebetalt søkerne.  
 
Nytt punkt 5:  
Kommunestyret ber om at det fra og med 2023 gjennomføres brukerundersøkelser der 
brukere som fremsetter søknad til, eller mottar veiledning fra, plan - og bygningsavdelingen 
får anledning til å gi tilbakemelding på tjenesten.  
 
Knut Arne Vassdokken (Ap) fremmet på vegne av Ap, MDG, SV, V og KrF følgende 
tilleggsforslag: 
 
Nytt punkt 4:  
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å gjennomgå innkrevd gebyrer for saker med 
fristbrud tre år tilbake i tid, for å vurdere disse på nytt. Rapport fra gjennomgangen 
forelegges formannskapet.  
 
Kommunestyret sluttet seg til følgende konsensusforslag fra posisjonen/opposisjonen nytt 
punkt 4: 
 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å gjennomgå innkrevd gebyrer for saker med 
fristbrud tre år tilbake i tid, for å vurdere disse på nytt. Rapport fra gjennomgangen 
forelegges formannskapet. Alle urettmessig innkrevde gebyrer blir tilbakebetalt søkerne. 
 
Votering: 
Det ble først votert over kontrollutvalgets forslag til vedtak punkt 1-3 som ble enstemmig 
vedtatt. Det ble deretter votert over konsensusforslag nytt punkt 4 som ble enstemmig vedtatt. 
Møllerløkkens forslag til nytt punkt 5 ble enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 

1. Kommunestyret i Lillehammer kommune tar forvaltningsrevisjonsrapporten 
«Veiledning og saksbehandling byggesaker» til etterretning og merker seg at det er 
flere anbefalinger om forbedringer som er gitt i rapporten.  

2. Kommunestyret forventer at kommunedirektøren følger opp anbefalingene som er gitt 
av revisjonen basert på rapporten: 

 
• Kommunen må gå gjennom rutiner og praksis for å sikre at det beregnes riktig 

saksbehandlingstid som grunnlag for gebyrvedtak for byggesaker med 12-ukersfrist. 
Dersom kommunen mener det er hjemmel for å gjøre unntak fra hovedbestemmelsen 
om at gebyr skal fravikes eller reduseres når fristen overskrides, må denne vurderingen 
dokumenteres.  



• Kommunen må følge opp sin egen målsetting om en raskere mottakskontroll og sørge 
for at mottakskontrollen effektiviseres ved at det ikke etterspørres tilleggsopplysninger 
ut over det som det er hjemmel til. Kommunen må sørge for at innkomne saker 
registreres raskt inn i fagsystemet.  

• Kommunen må gå gjennom sine rutiner og praksis når det gjelder svar på 
henvendelser slik at søkerne holdes orientert om saksbehandlingstid og forhold som 
fører til forsinkelser i deres sak.  

• Kommunen må gå gjennom sine rutiner og praksis for å dokumentere opplysninger av 
betydning for utfallet av en sak som kommer frem i møter eller telefonsamtaler.  

• Søkerne bør orienteres om muligheten for forhåndskonferanser, hva en 
forhåndskonferanse innebærer og hva som er forskjellen på en forhåndskonferanse og 
et annet møte. Det bør avklares nærmere hva som skal til før møter og veiledning som 
skjer før en sak er opprettet skal dokumenteres.  

• Kommunen bør ha systemer for å følge med på saksporteføljen slik at det kan 
avdekkes og følges opp hvis fremdriften i saker ikke er i samsvar med frister, mål eller 
andre forutsetninger.  

• Kommunen bør vurdere hvordan de kan bedre samhandlingen med ansvarlige, 
profesjonelle søkere.  

 
3. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å gi kontrollutvalget en skriftlig 

redegjørelse om hvordan anbefalingene er fulgt opp innen den 1.2.2023. Dette følges 
opp av en muntlig orientering i det første møtet etter dette. 
 

4. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å gjennomgå innkrevd gebyrer for saker 
med fristbrud tre år tilbake i tid, for å vurdere disse på nytt. Rapport fra 
gjennomgangen forelegges formannskapet. Alle urettmessig innkrevde gebyrer blir 
tilbakebetalt søkerne. 
 

5. Kommunestyret ber om at det fra og med 2023 gjennomføres brukerundersøkelser der 
brukere som fremsetter søknad til, eller mottar veiledning fra, plan - og 
bygningsavdelingen får anledning til å gi tilbakemelding på tjenesten.  
 

 
 
 
 
 
 

 
Sak 77/22 

 
 
SLUTTBEHANDLING - REGULERINGSPLAN FOR E6 ROTERUD - STORHOVE  
 
 



Kommunedirektørens innstilling: 

1. Forslag til detaljreguleringsplan for E6 Roterud-Storhove for de deler som har vært 
gjenstand for mekling i Hovemoen med plankart datert 20.05.22/19.10.22, 
bestemmelser datert 08.08.22/28.10.22 og planbeskrivelse datert 08.08.22 vedtas.    

2. Vedtaket fattes med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12. 
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å foreta oppdateringer, redaksjonelle endringer og 

endringer av planmaterialet som følge av den politiske behandlingen. 

 
Behandling: 
 
Ingunn Haavemoen (Sp) stilte spørsmål ved egen habilitet som følge av at hun selv og hennes 
datter bor på gård i Hovemoen som ligger i tilknytning til foreslått ny E6 trase.  
Reguleringsplanen E6 Roterud – Storhove ble vedtatt 08.09.22. Statsforvalteren og NVE 
hadde innsigelser til planforslaget som ikke var løst innen kommunestyrets vedtak. 
Reguleringsplanen er derfor ikke rettskraftig for områdene der det var reist innsigelser.  
Kommunestyret skal i dag stemme over detaljreguleringsplan for de gjenstående områdene.  
Representanten Haavemoen bor på Hovemoen gård. Adkomsten til denne gården går direkte 
gjennom et av områdene som det skal vedtas detaljreguleringsplan for i dag. Vedtaket vil få 
betydning for utforming av adkomstveien til gården. 
 Videre er vedtaket av reguleringsplan for de gjenstående deler av planområdet E6 Roterud – 
Storhove nært knyttet opp til resten av planen. Haavemoen er som beboer på gården 
Hovemoen part i relasjon til reguleringsplanen som helhet.  
Den tette sammenhengen mellom vedtaket av reguleringsplanen som sådan, og vedtaket av de 
gjenstående delene av planen, tilsier at Haavemoen også av denne grunn må anses som part i 
saken, jf forvaltningsloven § 2.  
Representanten Haavemoen ble vurdert å være part i saken, og derfor inhabil ved behandling 
av denne, se kommuneloven § 11-10, jf forvaltningsloven § 6 første ledd bokstav 
a).Haavemoen fratrådte og vararepresentant Lars Mork (Sp) tok sete.  
 
Tone Kolaas (H) ble innvilget permisjon kl 19:10. Vararepresentant Håkon Erdal (H) ble 
sittende for Tone Kolaas (H). Mats Ellingsen (H) tok på nytt sete. Det var 47 representanter til 
stede under behandling av saken.  
 
 
Votering: 
Innstillingens punkt 1-3 ble vedtatt mot 7 stemmer. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 

1. Forslag til detaljreguleringsplan for E6 Roterud-Storhove for de deler som har vært 
gjenstand for mekling i Hovemoen med plankart datert 20.05.22/19.10.22, 
bestemmelser datert 08.08.22/28.10.22 og planbeskrivelse datert 08.08.22 vedtas.    

2. Vedtaket fattes med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12. 
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å foreta oppdateringer, redaksjonelle endringer og 

endringer av planmaterialet som følge av den politiske behandlingen. 
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KLAGEBEHANDLING DETALJREGULERINGSPLAN MASSEMOTTAK VEUM  
 
 
Planutvalgets forslag til vedtak: 
 
1. Klage fra Veidekke Industri AS, datert 14.09.22, tas til følge.  
2. Reguleringsplan for massemottak Veum, planbestemmelse med revisjonsdato 16.06.22 §  
    3.1.1.2 andre ledd slettes.  
3. Reguleringsplan for massemottak Veum, planbestemmelse med revisjonsdato 16.06.22 er  
    revidert iht kommunestyrets vedtak 16.06.22 med følgende; Det kreves opparbeidet gang-  
    og sykkelveg langs Baklivegen på strekningen fra krysset ved Prestmovegen/Baklivegen og  
    frem til avkjøringen til Veum før massedeponiet tillates etablert.  
Behandling: 
 
Ane Solstuen (MDG) stilte spørsmål ved egen habilitet som beboer langs Baklivegen og som 
venn og familiemedlem til flere beboere langs Baklivegen. Ane Solstuen er ikke automatisk 
inhabil etter kommuneloven § 11-10 første ledd, jf. forvaltningsloven § 6 første ledd. Saken 
gjelder om området kan brukes til kommersielt mottak av masser over flere år. Det er i 
saksframlegget uttalt at all transport vil gå via Baklivegen. Ane Solstuen bor langs vegen og 
har familie og venner som også bor langs vegen. Hennes datter går langs deler av vegen for å 
komme til og fra skole, familie og venner. Dette er et særegent forhold som er egnet til å 
svekke tilliten til hennes upartiskhet, da utfallet av saken kan være til særlig fordel, tap eller 
ulempe for henne selv eller noen som hun har nær personlig tilknytning til, ifølge 
kommuneloven § 11-10 første ledd, jf. forvaltningsloven § 6 andre ledd. Ane Solstuen ble 
vurdert som inhabil i saken og fratrådte. Vararepresentant Gunnar Veastad (MDG) tok sete. 
 
Det var 47 representanter til sted under behandling av saken. 
 
Votering: 
Planutvalgets forslag til vedtak punkt 1-3 ble vedtatt mot 8 stemmer. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 
1. Klage fra Veidekke Industri AS, datert 14.09.22, tas til følge.  
2. Reguleringsplan for massemottak Veum, planbestemmelse med revisjonsdato 16.06.22 §  
    3.1.1.2 andre ledd slettes.  
3. Reguleringsplan for massemottak Veum, planbestemmelse med revisjonsdato 16.06.22 er  
    revidert iht kommunestyrets vedtak 16.06.22 med følgende; Det kreves opparbeidet gang-  
    og sykkelveg langs Baklivegen på strekningen fra krysset ved Prestmovegen/Baklivegen og  
    frem til avkjøringen til Veum før massedeponiet tillates etablert.  
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SLUTTBEHANDLING - DETALJREGULERING - MEJDELLS GATE  
 
 
 
Planutvalgets forslag til vedtak: 
 
1. Forslag til detaljreguleringsplan for Mejdells gate med plankart datert 07.11.22,  
    planbestemmelser datert 26.10.22 og planbeskrivelse datert 26.10.22 godkjennes. 
 
2. Vedtaket fattes med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12.  
 
 
Behandling: 
 
Ane Solstuen (MDG) tok på nytt sete. Vararepresentant Gunnar Veastad (MDG) fratrådte. 
Det var 47 representanter til stede under behandling av saken. 
 
Votering: 
Planutvalgets forslag til vedtak punkt 1-2 ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 
1. Forslag til detaljreguleringsplan for Mejdells gate med plankart datert 07.11.22,  
    planbestemmelser datert 26.10.22 og planbeskrivelse datert 26.10.22 godkjennes. 
 
2. Vedtaket fattes med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12.  
 
 
 
 
 

Sak  80/22 
 
 
KOMMUNEDELPLAN FOR FYSISK AKTIVITET OG NATUROPPLEVELSE 2018-
2021 - ÅRLIG RULLERING AV KAP. 5.4 HANDLINGSPROGRAM  
 
 
Utvalg for klima, miljø og samfunnsutviklings forslag til vedtak: 



 
1. Rullering av handlingsprogrammets kap. 5.4 i Kommunedelplan for fysisk aktivitet og 

naturopplevelse vedtas. 
2. Søknader om spillemidler for 2023 prioriteres i samsvar med planens 

handlingsprogram, kap 5.4.4 Nærmiljøanlegg og kap. 5.4.5 Idretts- og friluftsanlegg 

 
 
Behandling: 
 
Varaordfører Terje Rønning (V) stilte spørsmål ved egen habilitet med bakgrunn som daglig 
leder for Jorekstad AS. Jorekstad AS er part i saken og Rønning ble ansett som inhabil etter 
kommuneloven § 11-10 jf forvaltningsloven § 6 første ledd, bokstav e) nr.2, og fratrådte. 
Vararepresentant Mahamoud Ibrahim Mohammed (uavhengig) tok sete. 
 
Det var 47 representanter til sted under behandling av saken. 
 
 
Votering: 
Utvalg for klima, miljø og samfunnsutviklings forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 

1. Rullering av handlingsprogrammets kap. 5.4 i Kommunedelplan for fysisk aktivitet og 
naturopplevelse vedtas. 

2. Søknader om spillemidler for 2023 prioriteres i samsvar med planens 
handlingsprogram, kap 5.4.4 Nærmiljøanlegg og kap. 5.4.5 Idretts- og friluftsanlegg 
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ETABLERING AV INTERKOMMUNALT VERTSKOMMUNESAMARBEID MED  
FREDRIKSTAD KOMMUNE – FREDRIKSTAD HELSEVAKT OG 
RESPONSSENTER  
 
 
Formannskapets forslag til vedtak: 
 



1.   Det etableres et administrativt vertskommunesamarbeid ved Fredrikstad  
      Helsevakt/responssenter, med hjemmel i kommuneloven § 20-2. Samarbeidet etableres  
      mellom Fredrikstad kommune som vertskommune og Lillehammer kommune som  
      samarbeidskommune. 
2.   Kommunestyret gir kommunedirektøren i Lillehammer fullmakt til å delegere sin 
      styringsrett over Helsevakten/responssenteret til kommunedirektøren i Fredrikstad  
      kommune (vertskommunen). 
3.   Kommunestyret gir kommunedirektøren fullmakt til å signere avtale om  
     vertskommunesamarbeid ved Fredrikstad Helsevakt/responssenter. 
4.  Avtalen evalueres etter to år. 
 
 
Behandling: 
 
Varaordfører Terje Rønning (V) tok på nytt sete og vararepresentant Mahamoud Ibrahim 
Mohammed (uavhengig) fratrådte. 
 
Det var 47 representanter til sted under behandling av saken. 
 
 
Votering: 
Formannskapets forslag til vedtak punkt 1-4 ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 
  1.  Det etableres et administrativt vertskommunesamarbeid ved Fredrikstad  
      Helsevakt/responssenter, med hjemmel i kommuneloven § 20-2. Samarbeidet etableres  
      mellom Fredrikstad kommune som vertskommune og Lillehammer kommune som  
      samarbeidskommune. 
2.   Kommunestyret gir kommunedirektøren i Lillehammer fullmakt til å delegere sin 
      styringsrett over Helsevakten/responssenteret til kommunedirektøren i Fredrikstad  
      kommune (vertskommunen). 
3.   Kommunestyret gir kommunedirektøren fullmakt til å signere avtale om  
     vertskommunesamarbeid ved Fredrikstad Helsevakt/responssenter. 
4.  Avtalen evalueres etter to år. 
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ORGANISERING AV LILLEHAMMER REGION BRANNVESEN  
 
 
 
Formannskapets forslag til vedtak: 



1. Interkommunalt brannvernsamarbeid i Lillehammerregionen organiseres etter 
kommuneloven § 20-3 som vertskommunesamarbeid med felles, folkevalgt nemd fra 
01.01.2023.  

 
2. Lillehammer kommune er vertskommune i samarbeidet. Brannvernsamarbeidet 

reguleres av en samarbeidsavtale som inneholder alle vesentlige forhold i samarbeidet. 
Vedlagte samarbeidsavtale vedtas. 
 

3. Deltakerkommunene oppretter en felles, folkevalgt nemnd. Nemden skal bestå av to 
kommunestyrerepresentanter fra hver kommune. Nemnden velger selv leder og 
nestleder. Fra Lillehammer kommunestyre velges:  
1. Ane Solstuen Vara: Jørund Hassel 
2. Einar Brusveen Vara: Marianne Gunnerud 
 

4. Navnet Lillehammer region brannvesen beholdes uendret i ny organisasjonsmodell. 
 

5. Deltakerkommunenes driftsutgifter forblir uendret fra forrige avtale inntil det vedtas 
endringer. 

 
6. Det forutsettes at deltakerkommunene fatter likelydende vedtak. 

 
Behandling: 
 
Votering: 
Formannskapets forslag til vedtak punkt 1-6 ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 

1. Interkommunalt brannvernsamarbeid i Lillehammerregionen organiseres etter 
kommuneloven § 20-3 som vertskommunesamarbeid med felles, folkevalgt nemd fra 
01.01.2023.  

 
2. Lillehammer kommune er vertskommune i samarbeidet. Brannvernsamarbeidet 

reguleres av en samarbeidsavtale som inneholder alle vesentlige forhold i samarbeidet. 
Vedlagte samarbeidsavtale vedtas. 
 

3. Deltakerkommunene oppretter en felles, folkevalgt nemnd. Nemden skal bestå av to 
kommunestyrerepresentanter fra hver kommune. Nemnden velger selv leder og 
nestleder. Fra Lillehammer kommunestyre velges:  
1. Ane Solstuen Vara: Jørund Hassel 
2. Einar Brusveen Vara: Marianne Gunnerud 
 

4. Navnet Lillehammer region brannvesen beholdes uendret i ny organisasjonsmodell. 
 



5. Deltakerkommunenes driftsutgifter forblir uendret fra forrige avtale inntil det vedtas 
endringer. 

 
6. Det forutsettes at deltakerkommunene fatter likelydende vedtak. 
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OPSJON - KJØP AV TOMTER PÅ LURHAUGEN GNR/BNR 200/1829 OG ANDEL 
AV GNR/BNR 200/1878 - LILLEHAMMER KOMMUNALE EIENDOMSSELSKAP 
 
 
Formannskapets forslag til vedtak: 
 

1. Lillehammer kommunale eiendomsselskap (LIKE AS) gis opsjon på kjøp av gnr/bnr 
200/1829 (7465 m2), samt Lillehammer kommunes andel av tomt gnr/bnr 200/1878 
(4638 m2), til markedspris.  

 
2. Opsjonen må utøves innen 31.12.2025  

 
 
Behandling: 
 
Merethe Kjellberg (Ap) stilte spørsmål ved egen habilitet som styremedlem i Lillehammer 
Kommunale Eiendomsselskap AS.  
Det følger av forvaltningsloven § 6 bokstav e) nr. 2 første setning at styremedlemmer i 
selskap som er part i saken automatisk er inhabile når saken behandles. Kjellberg ble ansett 
som inhabil og fratrådte. Vararepresentant Bjørn Rønning (Ap) tok sete.  
 
Det var 47 representanter til sted under behandling av saken. 
 
Votering: 
Formannskapets forslag til vedtak punkt 1-2 ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 

1. Lillehammer kommunale eiendomsselskap (LIKE AS) gis opsjon på kjøp av gnr/bnr 
200/1829 (7465 m2), samt Lillehammer kommunes andel av tomt gnr/bnr 200/1878 
(4638 m2), til markedspris.  

 
2. Opsjonen må utøves innen 31.12.2025  
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OPPFØLGING AV LILLEHAMMER KOMMUNES EIERINTERESSER - 
EIERMELDING 2022  
 
 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Kommestyret vedtar Eiermelding 2022 
 
 
Behandling: 
 
Merethe Kjellberg (Ap) stilte spørsmål ved egen habilitet som styremedlem i Lillehammer 
Parkering AS og i Lillehammer Kommunale Eiendomsselskap AS.  
Det følger av forvaltningsloven § 6 bokstav e) nr. 2 første setning at styremedlemmer i 
selskap som er part i saken automatisk er inhabile når saken behandles. Kjellberg ble ansett 
som inhabil og fratrådte. Vararepresentant Bjørn Rønning (Ap) tok sete.  
 
Varaordfører Terje Rønning (V) stilte spørsmål ved egen habilitet som daglig leder ved 
Jorekstad Fritidsbad AS. Etter forvaltningsloven § 6 første ledd bokstav e), jf. kommuneloven 
§ 11-10 første ledd er en folkevalgt er inhabil dersom han er leder eller har ledende stilling i et 
selskap som er part i saken. Rønning ble ansett som inhabil og fratrådte. Vararepresentant 
Mahamoud Ibrahim Mohammed (uavhengig) tok sete. 
 
Hege Bræin Furuli (Ap) stilte spørsmål ved egen habilitet som ansattrepresentant i styret i 
GLØR IKS. Etter forvaltningsloven § 6 første ledd bokstav e jf. kommuneloven § 11-10 
første ledd bokstav e er en folkevalgt inhabil dersom «han leder eller har ledende stilling i, 
eller er medlem av styret eller bedriftsforsamling for et selskap som er part i saken». Bræin 
Furuli har deltatt i styremøter i inneværende år, og ble ansett som inhabil og fratrådte. 
Vararepresentant Turid Wulff Knutsen (Ap) tok sete. 
 
Det var 47 representanter til stede under behandling av saken. 
 
Ingunn Haavemoen (Sp) fremmet tilleggsforslag: 
  

1. Den årlige Eiermeldingen skal omhandle selskaper der kommunen har eierandel på 
minst 30%. Her skal det gis opplysninger utover lovens minstekrav for 
årsregnskap.  Dette kan være selskaps-opplysninger med beslutninger og strategi som 
har betydning for selskapets drift på kort og lengre sikt. 
 

2. Samme krav til opplysning gjennom eiermelding gjelder selskaper, foretak eller 
organisasjoner der kommunen har avgitt garantiansvar eller lån på en million eller 
mer. Her skal det presenteres en risikovurdering i forhold til mulig mislighold. 

 
Votering: 



Det ble først votert over Haavemoens tilleggsforslag punkt 1 som fikk 12 stemmer og falt. 
Haavemoens tilleggsforslag punkt 2 fikk 12 stemmer og falt. 
Formannskapets forslag til vedtak punkt 1-2 ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Kommestyret vedtar Eiermelding 2022 
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VALG AV MEDLEMMER OG VARAMEDLEMMER I ARBEIDSUTVALG FOR 
BUDSJETT OG OMSTILLING  
 
 
Valgnemnds forslag til vedtak: 
 
  

1. Som medlem i Arbeidsutvalg for budsjett og omstilling velges Marianne Gunnerud 
(H). 
 

2. Som personlig varamedlem for Marianne Gunnerud (H) velges Bjørgulv Noraberg 
(H).  

 
 
 
Behandling: 
 
Merethe Kjellberg (Ap), Hege Bræin Furuli (Ap) og varaordfører Terje Rønning (V) 
tok på nytt sete. Vararepresentantene Turid Wulff Knutsen (Ap), Bjørn Rønning (Ap) og 
Mahamoud Ibrahim Mohammed (uavhengig) fratrådte. 
 
Det var 47 representanter til stede under behandling av saken. 
 



Votering: 
Valgnemnds forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 
  

1. Som medlem i Arbeidsutvalg for budsjett og omstilling velges Marianne Gunnerud 
(H). 
 

2. Som personlig varamedlem for Marianne Gunnerud (H) velges Bjørgulv Noraberg 
(H).  
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FRITAK FRA POLITISKE VERV TORLEIK SVELLE 
 
 
Valgnemnds forslag til vedtak: 
 

1. Torleik Svelle (SP) innvilges fritak fra alle politiske verv.  
 

2. Fritaket gjelder så lenge fritaksgrunnen foreligger.   
 

3. 1. varamedlem Hans Petter Bjørge rykker opp som fast medlem av Kommunestyret for 
SP. Øvrige varamedlemmer rykker opp én plass. 

 
For fritaksperioden foretas følgende valg:  

  
4. Som settemedlem til Formannskapet velges 1. varamedlem Ola E. Skrautvol (SP). 

Øvrige varamedlemmer rykker opp én plass. 
 

5. Som personlig varamedlem i Valgnemnd velges Ola E. Skrautvol (SP). 
 

6. Som personlig varamedlem i Valgstyre velges Ola E. Skrautvol (SP). 
 
7. Som personlig varamedlem i representantskapet for Saksumdal bygdahus AL i velges 

Terje Holen (SP). 
 
8. Som varamedlem til Formannskapet for gruppa SP, R, FrP og PP velges Terje Holen 

(SP). 
 
 



 
Behandling: 
 
Votering: 
Valgnemnds forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 

1. Torleik Svelle (SP) innvilges fritak fra alle politiske verv.  
 

2. Fritaket gjelder så lenge fritaksgrunnen foreligger.   
 

3. 1. varamedlem Hans Petter Bjørge rykker opp som fast medlem av Kommunestyret for 
SP. Øvrige varamedlemmer rykker opp én plass. 

 
For fritaksperioden foretas følgende valg:  

  
4. Som settemedlem til Formannskapet velges 1. varamedlem Ola E. Skrautvol (SP). 

Øvrige varamedlemmer rykker opp én plass. 
 

5. Som personlig varamedlem i Valgnemnd velges Ola E. Skrautvol (SP). 
 

6. Som personlig varamedlem i Valgstyre velges Ola E. Skrautvol (SP). 
 
7. Som personlig varamedlem i representantskapet for Saksumdal bygdahus AL i velges 

Terje Holen (SP). 
 
8. Som varamedlem til Formannskapet for gruppa SP, R, FrP og PP velges Terje Holen 

(SP). 
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INTERPELLASJON - FRA BJØRGULV NORABERG (H) - BEHOVET FOR 
OMSORGSPLASSER I LILLEHAMMER KOMMUNE  
 
 
 



Forslag til vedtak: 
 
1. Kommunedirektøren pålegges å utarbeide forslag til hvordan utfordringene i    
    omsorgssektoren kan løses, sett i sammenheng med utfordringene i barnehage og skole.  
2. Det innebærer hva kommunen selv kan evne å gjennomføre, og hvordan ideelle og private  
    aktører kan bistå.  
3. Forslaget kan være del av utredningsarbeidet som nå gjøres, eller separat og samtidig. 
 
 
Behandling: 
 
 
Saken ble utsatt 
 
 
 
 
. 
 
 
 
 
 


